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Ärende 5, Effektiviseringar 2021 

 

Förslaget att spara 750 tkr under 2021 genom att säga upp Botvidsgår-

den motiveras av att det skett en kraftig hyreshöjning och att man inte 

kunnat nyttja gården under 2020 på grund av den rådande pandemin. 

Eftersom kommunen själv äger fastigheten innebär Vård- och om-

sorgsnämndens (VON) besparing motsvarande förlust hos Teknik- 

och fastighetsnämnden (TFN), såvida man inte hittar en extern hyres-

gäst. Om TFN väljer att hyra ut till en extern hyresgäst förlorar vi helt 

möjligheten att erbjuda sommarvistelse under 2021, när pandemin för-

hoppningsvis inte längre förhindrar detta. Om gården förblir utan per-

manent hyresgäst kommer vi däremot att kunna hyra lokalerna under 

en kortare period, men då blir den uppskattade besparingen för VON 

inte 750 tkr.  

 

Botvidsgården är en fantastisk tillgång för kommunen. Vår målsätt-

ning bör vara att så många som möjligt skall få tillfälle att uppleva 

denna pärla när pandemin inte längre orsakar hinder. Förutom att er-

bjuda kommunens äldre en mycket uppskattad sommarvistelse kan 

fastigheten generera en inkomst för genom uthyrning till externa hy-

resgäster, förhoppningsvis inom en snar framtid. Det är alltför pessim-

istiskt att anta att vi inte alls skall kunna erbjuda sommarvistelse till 

våra äldre under nästa sommar, vilket också gör den föreslagna bespa-

ringen alltför optimistisk.  
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